

梁式芝書院通告
二零一八至二零一九年度
家長教師會「親子香薰蠟片製作」活動

敬啟者：

每逢節日，大家會為送贈甚麼禮物給朋友而煩惱嗎？可有想過親手製作小禮物？既富創意，亦具誠意。本校家教會將於四月六日（星期六）舉辦「親子香薰蠟片製作班」，詳情如下：

日期：二零一九年四月六日（星期六）

時間：下午二時至六時

地點：本校四樓家政室

對象：中一至中五級同學及家長（以二人為一組）

內容：製作兩款不同的香薰蠟片作品

費用：港幣 50 元（包括材料費）

（教育局家庭與學校合作事宜委員會將津貼每個家庭 28 元）

有意參加的家庭，請填妥回條，於三月一日或之前透過 eClass APP 或本校 eClass 網站回覆。名額只有十二組，若反應熱烈，將進行抽籤，費用將稍後以電子繳費方式由學生戶口扣除。

此致

貴家長

校長

周淑敏 謹啟

梁式芝書院家長教師會 謹啟

二零一九年二月二十二日

備註：①本通告可在 eClass APP, eClass 網站 <http://eclass.lsc.edu.hk> 或本校網址 <http://lsc.edu.hk> 瀏覽。

②如對此通告內容有任何疑問，請聯絡負責老師或校務處。（電話：2349 6626）

Ref: LSCC/PTA03/ 18-19

家長教師會「香薰蠟片製作班」活動（回條）

（家長請於 2019 年 3 月 1 日或之前將透過 eClass App 或本校 eClass 網站回覆通告）

敬覆者：

本人 * 將會參加 貴會四月六日舉辦之「香薰蠟片製作班」活動，參加人數共_____人。
 不會參加。

此覆

梁式芝書院家長教師會

學生姓名： _____

班別： _____ ()

家長或監護人簽署： _____

日期： _____

* 請在適當的內加✓號。

Leung Shek Chee College
80 Hiu Kwong Street, Kwun Tong, Kowloon
Tel.: 2349-6626 Website: <http://lsc.edu.hk>

22 February 2019

Dear Parents / Guardians,

Aromatherapy candle making workshop

Easter is coming and here's a good chance to make a small gift for friends and family. The Parent-Teacher Association is going to organize a workshop of making aromatherapy candles. Details are as follow:

Date: 6 April 2019 (Saturday)

Time: 2:00 p.m. to 6:00 p.m.

Venue: 4/F Cookery Room

Target: S1 to S5 students and parents (in groups of two)

Activity: Making aromatherapy candles

Fee: \$50 (includes the cost of materials)

(The Committee on Home-School Co-operation has subsidized \$28 for each family.)

Families who wish to join this activity should complete the reply slip via the eClass APP or the eClass website on or before 1 March 2019. We can accommodate 12 groups only. Participants will be selected by drawing lots in case of overwhelming demand. The amount will be settled through the e-payment system later.

Thank you for your kind attention.
Yours sincerely,

Eva Chau
Principal

Leung Shek Chee College
Parent-Teacher Association

Remarks:

- a. This school notice is also available on the eClass APP, the eClass Website: <http://eclass.lsc.edu.hk> or the school website: <http://lsc.edu.hk>.
- b. For enquiries, please contact the teacher-in-charge or the General Office at 2349 6626.

Ref : LSCC/PTA03/ 18-19

Leung Shek Chee College
Aromatherapy candle making workshop
Reply Slip

(Please reply via the eClass APP or the eClass website on or before 1 March 2019)

Dear Ms Chau,

I * WILL join the activity. Number of participants: _____
 WILL NOT join the activity.

Name of student: _____

Class: _____ ()

Parent's / Guardian's Signature: _____

Date: _____

* Please put a tick in the appropriate box.